



Date: 29th of July 2026

التاريخ: ٢٩ يوليو ٢٠٢٦

Subject: Board of Directors Resolution

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

The board of directors in its meeting held on the 28th of July 2026 unanimously RESOLVED THAT,

قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد في ٢٨ يوليو ٢٠٢٦ بالإجماع ما يلي:

1. The unaudited financial statements for the 2nd quarter that ended on the 30th of June 2026 be approved,
2. The board of directors' report for the 2nd quarter that ended on the 30th of June 2026 be approved,
3. Further to the disclosure published on the 24th of May 2026, and with reference to the part related to accepting the resignation of the General Manager Mr. Dawood Sulaiman Al Wahibi. The board of directors decided to extend the effective date of his resignation until the 31st of October 2026

١. اعتماد البيانات المالية غير المدققة للربع الثاني المنتهي في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦
٢. اعتماد تقرير مجلس الإدارة للربع الثاني المنتهي في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦
٣. والحقاً بالإفصاح المنشور بتاريخ ٢٤ مايو ٢٠٢٦ والإشارة إلى الفقرة المتعلقة بقبول استقالة المدير العام الفاضل / داود بن سليمان الوهبي، فقد قرر مجلس الإدارة تمديد موعد استقالته لتسري اعتباراً من ٣١ أكتوبر ٢٠٢٦

General Manager

المدير العام

